

HOME JOURNAL

INVEST · REAL ESTATE



BEVERLY HILLS

A gated celebrity home in Beverly Hills
比佛利山的星級別墅

Location: Beverly Hills, California
Villa

- 01 The living lounge replete with opulence
- 02 The kitchen filled with rural elegance
- 03 The study that blends traditional features with contemporary art

It goes without saying that Beverly Hills is one of the world's most exclusive neighbourhoods, favoured by many of Hollywood's heavy hitters for its ultra seclusion and privacy.

Each home in this upscale, palm-dotted city is unique in its own right, and this 11,369 square foot private and gated home of celebrity couple Sofia Vergara and Joe Manganiello, now up for grabs at US\$19.6 million, is arguably the crème de la crème of the cluster.

Completed in 2006, this seven-bedroom mansion is a byword of elegance and grandeur marked by soaring ceilings, hardwood floors, and extensive amenities. It features seven bedrooms, 11 bathrooms, a chef's kitchen, a full size gym, theatre, wine room, and a landscaped backyard fitted with a pool/spa and barbecue equipment, offering the highest standards of luxury living in the world's most sought-after address. | |

CONTACT
Sotheby's International Realty

PRICE
US\$19.6 million



眾所周知，比佛利山是世上最稀有獨特的明星地段之一，極高的隱蔽性和隱私度，令這個地段向來備受荷里活巨星青睞。在這座棕櫚樹成蔭的星級住宅區，每所別墅均獨一無二，別具個性，就像這座由明星夫婦Sofia Vergara和Joe Manganiello所擁有的11,369呎私人別墅，便是當中的佼佼者，現以1,960萬美元發售。

這座七房豪宅於2006年竣工，特設奢華的高挑天花板和硬木地板，各種設施一應俱全，盡顯屋主氣派。

別墅設有間睡房、11間浴室、一間廚房、健身房、電影室、酒窖和配備泳池、水療和燒烤設備的景觀後院，是豪華生活的極致體現。 | |